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Bij brief van 15 mei 2015, ingekomen op 15 mei 2015, heeft u namens de 

PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Wat is de inhoud van deze inhoudelijke en financiële voorwaarden voor de 
provincie Noord-Brabant?  
Antwoord: Aan onze betrokkenheid bij het proces rond de European Games 

hadden wij de volgende voorwaarden verbonden: 

• In het faciliteren van ambities die goed zijn voor Brabant, hanteren we 

steeds vaker andere vormen van financiële ondersteuning dan het 

conventionele subsidie-instrument. Wat betreft de financiën moet 

expliciet sprake zijn van partnership tussen NOC*NSF, de overheden 

en betrokken commerciële partijen. Het kan niet zo zijn dat de 

overheden alle kosten voor hun rekening nemen, en dat commerciële 

opbrengsten louter bij de andere partners terecht komen. Hierover 

willen we gedurende het proces nadere afspraken maken. Zodra dit 

duidelijk is, kan gekomen worden tot een concreet financieel voorstel, 

waarover Provinciale Staten een besluit zullen nemen; 

• Voorts hechten we veel belang aan ondersteuning van dit evenement 

door het Kabinet, in eerste instantie het Ministerie van 

Volksgezondheid, Welzijn en Sport; 

• Ten aanzien van het zwemmen (dit betreft mogelijk ook de 

paardensport) steunen wij NOC*NSF in haar ambitie om medewerking 

te verkrijgen van de betreffende internationale bonden. Deze moeten 

hun officiële Europees Kampioenschap of Olympisch Kwalificatie 

Toernooi binnen dit concept willen organiseren. Indien er niet meer 

mogelijk is dan een regulier evenement, dan is Noord-Brabant niet 
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geïnteresseerd in het organiseren hiervan. Een en ander zal de 

komende maanden duidelijk worden, waarschijnlijk pas na de 

eventuele toewijzing van de European Games 2019 aan Nederland; 

• Ten aanzien van hockey hebben we de uitdrukkelijke wens om het 

gehele evenement in Noord-Brabant te huisvesten. Op deze wijze is 

het maatschappelijke en economische rendement voor de regio 

optimaal, en voorkomt Nederland meerkosten als gevolg van 

versnippering van het evenement over het land. 

 
2. Welk bedrag neemt de provincie Noord-Brabant als één van de vijf 
deelnemende provincies voor haar rekening?  
Antwoord: Het hing af van een aantal factoren: welke onderdelen aan Brabant 

zouden worden toegewezen, hoeveel de bijdrage van de marktpartijen zou 

zijn geweest, wat de bijdrage was van een of meer betrokken gemeenten en 

hoeveel het Rijk zou bijdragen. Hiervoor waren geen middelen gereserveerd. 

Een eventueel besluit hierover zou op een integraal afweegmoment zijn aan 

Provinciale Staten. 

 

3. De gemeenten Rotterdam en Utrecht hebben al nee gezegd tegen dit 
evenement in verband met de hoge kosten. Deelt u de mening van de PVV dat 
onze provincie lessen moet trekken uit de mislukte kandidatuur voor Europese 
Culturele Hoofdstad en niet opnieuw achter een megalomaan Europees 
evenement moet aanlopen? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Er is een wezenlijk verschil met Culturele Hoofdstad, waarbij sprake 

was van een bid. 

 

4. Deelt u de mening van de PVV dat de provincie in plaats van te investeren in 
dit topsport evenement, zicht beter kan inzetten voor de breedte- en 
gehandicaptensport in onze provincie? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. Het één kan niet zonder het ander. In het Bestuursakkoord 

“Beweging in Brabant” onderstrepen we het belang van sportevenementen als 

een manier om het internationale en innovatieve profiel van Brabant te tonen. 

Daarnaast zien wij gehandicaptensport als een belangrijke opgave, die bij 

uitstek regionaal georganiseerd moet worden. Het organiseren van de 

breedtesport zien wij in beginsel als een taak die bij de gemeente ligt. 

 

 

 
 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 
 
Voorzitter, Secretaris, 

 

 


